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Abstract (en)
The present invention relates to a contactor apparatus consisting of a contact block (1) formed by a housing (62) carrying fixed contacts (21, 22)
linked to connecting terminals (23, 24) and in which a moving contact holder (3) is housed, equipped with contact bridges (31) interacting with the
said fixed contacts in such a way as to constitute an assembly of power poles, and of a motor assembly (2) with an electromagnet (4) actuating this
contact carrier (3) by means of an operating lever (7) in such a way as to open or close the contacts, characterised in that the contact housing has a
central insertion-fitting channel (65) and that an additive module (8) linked to the terminals of the coil (431, 432) is housed in the said insertion-fitting
channel (65). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un appareil contacteur constitué par un bloc de contacts (1) formé d'un boîtier (62) portant des contacts
fixes (21,22) reliés à des bornes de raccordement (23,24) et dans lequel est logé un porte-contacts mobile (3) équipé de ponts de contacts (31)
coopérant avec lesdits contacts fixes de manière à constituer un ensemble de pôles de puissance et par un ensemble moteur (2) à électroaimant
(4) actionnant ce porte-contacts (3) par l'intermédiaire d'un levier de manoeuvre (7) de manière à ouvrir ou fermer les contacts, caractérisé par le fait
que le boîtier de contacts présente un canal central d'encastrement (65) et qu'un module additif (8) relié aux bornes de la bobine (431, 432) se loge
dans ledit canal d'encastrement (65). <IMAGE>
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